
 
 

 

Referat – konstituerende Frivilligrådsmøde, tirsdag d. 16. april 2024 

Mødested: Lokale 2.b, Rådhuset i Støvring, Hobrovej 110 

Tid: 16.30-18.00 

Fraværende: Gert Jensen 
 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Præsentationsrunde  
- Navn? 
- Erfaring med frivilligt arbejde? 
- Motivation for at sidde i Frivilligrådet? 
- Forventninger til Frivilligrådets arbejde og 

rolle? 

Mona Høgh:  

Erfaring: Brugerrådet Engparken, Røde Kors – 

tryghedsopkald (ringer til 24 mennesker hver 

morgen), Aktive Seniorer i Haverslev. 

Motivation: gør noget godt for de ældre, fx dem, der 

er ensomme. 

Forventninger: Ønsker ændringer fra kommunens 

side omkring det frivillige arbejde.   

 

Elly Østergaard:  

Erfaring: Har været formand for seniorforeningen, er 

aktiv i den sociale strikkeklub, hjælper på Birkehøj.  

Motivation: godt at rådets medlemmer kommer fra 

forskellige steder i kommunen. Det giver indblik i de 

frivillige indsatser i hele kommunen.  

 

June Veiss:  

Erfaring: Foreningen Rødderne, tidl. en 

genbrugsbutik og Ukraine-netværket med fokus på 

børnene, har også været med i Frivilligcentrets 

bestyrelse. 

Motivation: at være bindeled mellem kommunen og 

foreningerne. Mere fokus på børn- og ungeforeninger. 

Udbrede kendskabet til frivilligrådet. Skabe de bedste 

rammer for frivilligheden. 

 

Birgit Jensen: Var med til opstarten af KigInd, som 

hun blev dagleder for. Er aktiv på Nørager 

vedligehold og frivillig i Boldrup museumsforening 

og i projektet Sundhedslandsbyer. 

Motivation: Have fingeren på pulsen omkring, hvad 

sker der i kommunen mht frivillighed? Få inspiration. 

  

Kenneth Thoft Madsen:  

Erfaring med frivilligt arbejde med unge, da han var 

ungdomsskoleleder. Har været formand for Skørping 

borgerforening. Hjælper stadig til i foreningen. 



Frivillig svømmetræner, spiller musik og 

underholder. 

Motivation: spændt på fordelingen af §18-midlerne 

  

Mie Bidstrup:  

Erfaring: Baptistspejder næsten hele livet. Har stået 

for søndagsskole. Hjalp ukrainerne på Borremose. 

Aktiv i Dansk-ukrainsk netværk. 

Motivation: Indblik i Frivilligrådets arbejde og 

kommunens arbejde for frivilligheden. 

Arne Jensen:  

Erfaring: Tidligere: Blenstrup Idrætsforening og 

formand for Røverne i Rold, samt JBU (nu DBU) og 

Rebild Turistforening. Nu aktiv i Ældresagen i 

Skørping Terndrup og i Hjerneskadeforeningen. 

 

Axel René Aubertin:  

Erfaring: På 24. år i Lions klub. Samler penge ind til 

velgørende forhold.  

Motivation: Politisk! Partierne bør få bedre indblik i 

frivilligheden. Man skal passe på, at frivillige ikke 

tager jobbet fra dem, der kunne få løn for den samme 

opgave. Godt sammenhold i Frivilligrådet, god 

dialog, gensidig respekt. Rådet arbejder for social 

sundhed, dvs. livskvalitet for alle borgere i Rebild 

kommune.  

3. Konstituering af det nye Frivilligråd: Valg af 
formand og næstformand 

June Veiss er valgt som formand 

Kenneth Thoft Madsen er valgt som næstformand 

 

4. Evaluering af Frivilligrådets årsmøde 
- Oplægsholdere 
- Maden mm. 
- Frivilligpris-uddelingen 
- Rollefordelingen 
- Hvad kan gøres anderledes/bedre næste år? 

Gode og interessante oplæg. 

Kritik af maden.  

Fantastisk god sangerinde, men svær at høre for 

nogen. Hun burde have været på scenen. Dette 

gælder også for prisuddelingen. Mange kunne ikke se 

og høre, hvad der foregik. 

Forslag til musikalsk underholdning næste år: 

Kenneth Thoft Madsen og Hans Hjort + Trane og 

Lilholt, samt Rikke Bruun 

 

Fremover skal opgaverne uddelegeres, så rådet 

medlemmer har flere opgaver på aftenen.  

5. Gennemgang af relevant information 
vedrørende Frivilligrådet v. 
frivillighedskonsulenten 
- Årshjul 
- Forretningsorden 
- §18-midler 

Mappen blev udleveret og gennemgået. 

 

 



- Med mere… 
 

6. Nyt fra Sundhedscentret, Frivillighedskonsulen- 
ten, formanden og Frivilligrådets medlemmer 

Sundhedshuset: Nøgle overdrages d. 4. juni. Der 

flyttes i uge 27 og 28. Medarbejderne møder ind deres 

ferie. 

Ledsagerordningen – udvikling (møde med Susan 

Starbæk og Annette Borup) 

Møde med de frivillige fra Øster Hornum, 

Birkehøj: Om situationen, når Birkehøj lukker. 

Udviklingsplanerne: Jeppe informerede: Haverslev, 

Øster Hornum, Terndrup, Ravnkilde er udvalgt som 

de første byer, hvor udviklingen sættes i gang. Man er 

i gang i Ravnkilde allerede nu.  

Frivillighedsstrategien: har været fremlagt på 

chefmøde og justeres en anelse. Den sendes til 

Ældrerådet og Frivilligrådet, når den endelige version 

er klar. 

Plejehjem med livsglæde og nærvær: CSKF og 

CPO vil sammen ansøge Socialstyrelsens pulje om 

projektmidler til et projekt, der skal øge livsglæden 

og mindske ensomheden for plejehjemsbeboere og 

ældre i lokalområdet. Ane Kjeldbjerg og Jeppe 

Østergaard arbejde med et udkast til 

projektansøgningen i samarbejde med Hanne 

Virkman, Vivi Gaardsted og Inger Lunen. 

 

7. Næste møde: 
- Ønsker til dagsordenspunkter på næste 

møde 
- Dato og tidspunkt 

Ane og Jeppe foreslår en udvikling af Frivilligrådets 

mødekultur og rådets visioner.  

 

D. 6. juni fra 16.30-18.00 på Rådhuset i Støvring, 

lokale 2b.  

 

8. Evt.  

 

 


